
Protokół Nr XXIV/2020 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 dnia 29 października 2020r. 
 

Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Urzędu Gminy w Łącznej, Czerwona Górka 1B 

Czas trwania obrad   –  godz. 13,00 – 16,00 

 

Ad  1. 

Dnia 29 października 2020r. odbyło się  XXIV-e  w kadencji posiedzenie Rady Gminy 

Łączna.  Obrady otworzył i przewodniczył im Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

p. Andrzej Wisowaty. 

Wiceprzewodniczący Rady powitał zaproszonych gości oraz przybyłych radnych. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik 

- Sekretarz Gminy Łączna p. Mirosław Kopytek 

- Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka 

- Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik 

 

W momencie otwarcia posiedzenia na liście obecności podpisy złożyło 10 radnych, co 

stanowiło 67 % ustawowego składu Rady Gminy.  

Obrady były prawomocne.  

Nieobecni radni: Januchta Jacek, Krawczyńska Bogusława, Litwiński Sławomir,  

Pająk Monika, Żaczek Jolanta – usprawiedliwieni. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad  2. 

Na sekretarza obrad Wiceprzewodniczący Rady zaproponował alfabetycznie z listy  

Radną Bernardę Piwowar,  która wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wiceprzewodniczący Rady – program XXIV-ej  sesji jest równoznaczny z programem, który 

radni otrzymali na XXIII-ą  sesję, a która nie była kontynuowana z powodu braku kworum. 

Żadnych uwag do porządku obrad nie zgłoszono wobec czego stał się obowiązujący. 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych w 2020 roku. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

7. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

8. Pytania, wnioski, interpelacje. 

9. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) dotycząca zmiany uchwały nr XI/64/2019 RADY GMINY ŁĄCZNA  

z dnia 3 września 2019 r. w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego 

prowadzonej w formie opiekuńczej przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Łącznej 
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b) dotycząca zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy 

Łączna, ustalenia składu osobowego oraz określenia przedmiotu działania 

poszczególnych komisji 

c) zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej 

d) zmieniająca uchwałę NR XIX/108/2020 Rady Gminy Łączna z dnia 24 czerwca 

2020 roku w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki opłaty 

podwyższonej 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez właściciela 

nieruchomości 

f) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie gminy Łączna 

g) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łączna 

h) zmian budżetu Gminy Łączna na 2020 rok 

i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 2020-2028 

11.  Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia: 

- 29 lipca 2020r. 

- 5 sierpnia 2020r. 

- 28 sierpnia 2020r. 

12.  Zakończenie obrad. 

 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – poinformował, z dniem 23 września br., zgodnie z 

ustawą z dnia 4 kwietnia 2019 r. o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji 

mobilnych podmiotów publicznych, weszły w życie przepisy dotyczące dostępności cyfrowej. 

Urząd jako organ i organ Rady Gminy jest zobligowany aby prowadzić transmisję obrad z 

napisami dla osób niesłyszących. Wójt zarządzeniem powołał koordynatorów  

ds. dostępności tj. moja osoba jako koordynator ds. dostępności architektonicznej, 

komunikacyjnej i informacyjnej oraz Piotr Romanek informatyk urzędu jako koordynator  

ds. dostępności w zakresie cyfrowym. Aby transmisja mogła spełniać wymogi ustawy proszę 

o korzystanie z mikrofonów i zabieranie głosu na siedząco żeby mieć dobry dostęp do 

mikrofonu. Testujemy teraz aplikację, która automatycznie przekształca głos na napisy. Aby 

działała ona w 100 % wymagane jest aby każdy z zabierających głos miał dostęp do 

mikrofonu i czytelnie wyrażał swoje postulaty. Prześledzenie transmisji archiwalnych nasuwa 

wniosek, że Pan Wójt zabiera głos wyraźnie i głośno dzięki czemu możliwe jest aby system 

automatycznie i dobrze przetłumaczył głos na napisy. Jeżeli się okaże, że jest taka potrzeba 

dokupimy mikrofony dla każdego. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad  4. 

Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych w 2020 roku. 

Wiceprzewodniczący Rady p. Andrzej Wisowaty – odczytał informację z Urzędu 

Skarbowego w Skarżysku-Kamiennej z dnia 3 września 2020r. dotyczącą analizy oświadczeń 

majątkowych składanych przez radnych w 2020 roku. Pismo zawierało uwagi w stosunku do 

dwóch radnych. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – odczytał pismo z dnia 14 września 2020r. odnośnie 

analizy oświadczeń majątkowych złożonych Wojewodzie Świętokrzyskiemu przez  
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Wójta Gminy i Przewodniczącą Rady Gminy. Pismo zawierało kilka uwag w stosunku do 

oświadczenia Wójta Gminy.  

Następnie Sekretarz Gminy odczytał pismo z Urzędu Skarbowego w Kielcach z dnia  

8 września 2020r. odnośnie analizy oświadczenia majątkowego Dyrektora Zespołu  

Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej p. Macieja Mądzika, gdzie stwierdzono jedną 

nieprawidłowość. 

 

Ad.  5 i 6. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 29 lipca 2020r. do dnia 29 października 2020r. przedstawił  

Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu, i tak: 

 

I.  Uczestniczyłem : 

25 sierpnia – w MCK Skarżysko w konsultacjach w sprawie Strategii Rozwoju  

                       Województwa Świętokrzyskiego,    

27 sierpnia – w uroczystym otwarciu dworca PKS Kielce,   

28 sierpnia – w obchodach 25-lecia Gminy Łączna,   

3 września –  w spotkaniu ze Starostą Skarżyskim, Dominiką Fąfara i Anną  

                        Gola w sprawie finansowania klubu sportowego, 

7 września – w spotkaniu z radą sołecką miejscowości Klonów w sprawie  

                       jakości wody i komunikacji publicznej,  

8 września – w Rudkach w sprawie Strategii Rozwoju  

                       Województwa Świętokrzyskiego, w tym OSI Góry Świętokrzyskie, 

14 września – w spotkaniu z sołtys Zalezianki p. Ewą Dudek w sprawie planów  

                       remontu pomieszczeń dla KGW w szkole w Zaleziance,     

15 września – w posiedzeniu ZGGŚ w Bielinach z udziałem Marszałka  

                       Województwa Świętokrzyskiego,     

21 września – w spotkaniu z p. Piotrem Piwowarczykiem i projektantem p. Marią Głowacką 

w sprawie złożenia wniosku do opracowywanej Strategii Rozwoju dla Województwa 

Świętokrzyskiego o umieszczenie jako inwestycji strategicznej budowy i zagospodarowania 

terenów przy węźle Zalezianka w kierunku budowy kompleksu basenów, 

29 września – w konferencji prasowej w Ciekotach zorganizowanej przez  

                        ZGGŚ w sprawie OSI Góry Świętokrzyskie,    

ponadto w wielu wideokonferencjach organizowanych przez służby Wojewody, GUS i 

ZGGŚ. 

 

II. Wydałem zarządzenia: 

- w sprawie zmian budżetu gminy Łączna na 2020 rok, 

- w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Gminnej Biblioteki  

                    Publicznej w Łącznej ,  

- w sprawie ustalenia wysokości stawek za najem nieruchomości (dot. NZOZ),  

- w sprawie opracowania materiałów planistycznych na rok budżetowy 2021, 

- w sprawie przeniesienia wydatków budżetu Gminy Łączna na 2020 rok, 

- w sprawie powołania koordynatora ds. dostępności, 

- w sprawie wprowadzenia rejestru kategorii czynności przetwarzania danych osobowych. 
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W ślad za podpisaniem protokołu odbioru zadania pod nazwą „Redukcja emisji CO2 poprzez 

kompleksową wymianę oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Łączna” zrealizowanego za 

kwotę 1.483. 253,06 zł  - zakończono prace związane z realizacją projektu. Aktualnie Gmina 

oczekuje na refundację środków z Urzędu Marszałkowskiego w kwocie 189.115,68 zł. 

W ramach pierwszego naboru wniosków o wsparcie dla jednostek samorządu 

terytorialnego w ramach dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego w terminie do 30 września 

2020 r. złożono dwa wnioski: 

1)    Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Kamionkach z modernizacją części osadowej w celu 

zwiększenia wydajności. Środki RFIL zostaną przeznaczone na wkład własny do projektu 

finansowanego z działania 4.3  RPO WŚ - 1 615 820,58 zł 

2)    Przebudowa i rozbudowa odcinków dróg gminnych w miejscowościach Podłazie i Jaśle o 

łącznej długości 1,1 km - 1 400 000 zł 

  

W dniu 13 lipca br. na stronach internetowych oraz w lokalnej prasie Gmina opublikowała 7 

ogłoszeń o pierwszym przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych niezabudowanych położonych w obrębie geodezyjnym Zalezianka i Klonów. 

W dniu 14 sierpnia br. odbyły się ustne nieograniczone przetargi na zbycie w/w działek. 

W przetargu działki 166/2, 166/3, 204/2, 204/3, 204/4, 204/5 położone  w Klonowie zostały 

sprzedane za kwotę łączną 265 488 tys. brutto natomiast działka 212/4  położona w 

Zaleziance za 74 754, 14 zł Brutto. 

  

W dniu 27 października br. - po dwóch latach rozpatrywania odwołania od decyzji RDOŚ w 

Kielcach dot. rozbudowy i modernizacji oczyszczalni ścieków w Kamionkach – wpłynęła do 

Urzędu Decyzja Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska, w której wyraża przekonanie 

że realizacja przedsięwzięcia przyczyni się do ochrony społeczności lokalnej przed 

uciążliwościami odorowymi bowiem przedsięwzięcie ma na celu m.in. zmniejszenie 

strumienia zapachów wydostających się aktualnie poza teren oczyszczalni. 

Część zaskarżonej decyzji została uchylona lub umorzona. Pozostała część decyzji w ocenie 

organu była prawidłowa co uzasadnia pozostawienie jej bez zmian. 

W opinii organu zawarta w odwołaniu argumentacja Skarżących nie jest do końca 

prawidłowa, a większość przedstawianych zarzutów nie zasługuje na uwzględnienie. 

Możemy przejść do realizacji tego zadania. 

 

Ponadto Wójt odczytał pismo od Posła na Sejm RP Pana Piotra Wawrzyka, które wpłynęło do 

Urzędu Gminy w dniu 26.10.2020r. w sprawie rozważenia możliwości zwolnień z podatku  

od nieruchomości przedsiębiorców, których dochody uległy znacznemu zmniejszeniu w 

wyniku obostrzeń spowodowanych epidemią koronawirusa.  

 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zwrócił uwagę, mamy pandemię, sytuacja w kraju jest 

bardzo trudna. Wprowadziłem pewne obostrzenia w funkcjonowaniu urzędu. Przekazałem 

pracownikom informację, że jeśli mogą ograniczyć swoją obecność w sklepach i kontakty z 

innymi to powinni to zrobić. Pod urząd podjeżdża samochód z pieczywem, do którego 

pracownicy wychodzą, zostało to odnotowane negatywnie przez mieszkańców gminy. 

Uważam jednak, że takie wyjście do samochodu po zakup pieczywa jest mniejszym złem niż 

stanie w kolejce w sklepie po godzinach pracy. 
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Ad. 7. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba – między sesjami 

nie odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radny Edmund Wykrota – Komisja 

Rewizyjna nie odbyła żadnego spotkania w okresie między sesjami. 

Członek Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Tadeusz Ledwójcik – między sesjami nie 

odbyło się żadne posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Społecznej radny Mirosław Nyga – Komisja Społeczna 
odbyła się w dniu 31 sierpnia 2020r. Tematyka: 

1. Stan przygotowań szkół do nowego roku szkolnego 2020/2021. 

- Szkoła Podstawowa w Zaleziance 

- Zespół Szkół w Goździe 

- Zespół Szkolno-Przedszkolny w Łącznej 

Wnioski: 

1/ Wszystkie szkoły są dobrze przygotowane do rozpoczęcia nowego roku szkolnego i mają 

zapewnione niezbędne środki bezpieczeństwa dla uczniów w związku z pandemią 

2/ Zespół Szkolno-Przedszkolny w Łącznej – monitoring z tyłu budynku i usunięcie krat w 

oknach. 

3/ Zespół Szkół w Goździe – wymiana orynnowania na większe w ramach gwarancji oraz 

zamontowanie bramy wjazdowej do szkoły. 

4/ Szkoła Podstawowa w Zaleziance – wystosowanie pisma do Stowarzyszenia Rozwoju 

Społecznego „Zalezianka” w celu poprawienia schodów prowadzących do Przedszkola. 

 

Ad 8 i 9. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Wiceprzewodniczący Rady p. Andrzej Wisowaty – między sesjami do Rady Gminy wpłynęło 

kilka pism: 

- 30.07.2020r. odpis wyroku WSA Kielce po rozpoznaniu skargi Prokuratury Rejonowej w 

Skarżysku na uchwałę Nr VII/56/2011 z dn. 30.05.2011r. w sprawie uchwalenia statutu 

Sołectwa Podłazie. Takie same orzeczenia wpłynęły również dla sołectw Gózd, Zagórze, 

Łączna i Klonów. 

Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – zabrał głos, w uzasadnieniu wyroków szczegółowo 

jest rozpisane stanowisko sądu. Jeżeli radni będą chcieli udostępnię wszystkie dokumenty. 

Wiceprzewodniczący Rady p. Andrzej Wisowaty – odczytał wyrok WSA odnośnie uchwały 

w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Podłazie. Następnie odczytał kolejne pisma: 

- z dn. 17.08.2020r. oświadczenie radnego Edmunda Wykroty o rezygnacji z członkostwa w 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

- z dn. 17.08.2020r. pismo mieszkanki Podzagnańszcza, prośba o zwolnienie z płatności 

względem Urzędu Gminy w Łącznej i odpowiedź Wójta Gminy tj. decyzja odmowna 

z dn. 04.09.2020r. 

Wójt  Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, nie jest możliwe zwolnienie 

kogokolwiek z podatku śmieciowego. Przepisy o tym mówią jasno, mamy możliwość 

zmniejszenia opłaty śmieciowej w różny sposób ale nie zwolnienia z niej całkowicie.  

Wiceprzewodniczący Rady p. Andrzej Wisowaty – odczytał kolejne pismo z dn. 17.08.2020r., 

skarga mieszkańców Klonowa na uchwałę Nr XXII/106/2016 z dn. 25.07.2016r. w sprawie 

zmpzp obrębu Nr 4 Klonów oraz odpowiedź Radcy prawnego urzędu gminy z dn. 

04.09.2020r. o uznanie bezzasadności skargi i oddalenie jej. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, opracowanie mpzp dla Klonowa jak i 

dla pozostałych obrębów odbywa się wg. procedur opisanych w ustawie. Państwo skarżący 
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chcą w całości uchylić tą uchwałę, ponieważ zapisane zmiany nie są zgodne z ich 

oczekiwaniami. Mieszkańcy wnioskowali o zmianę zapisów planu w części odrolnienia 

gruntów ale nie chcą żeby na terenie, który dotyczy zmiany planu wyodrębnić kategorie dróg 

do powstających domów i osiedli, spełniające parametry ustawowe. Od strony formalnej nie 

ma podstaw do uchylenia tamtej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady p. Andrzej Wisowaty – odczytał kolejne pismo z dnia 

19.08.2020r. od Wojewody Świętokrzyskiego, zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XX/129/2020 z dn. 

29.07.2020r. w sprawie zmiany Nr 4 w mpzp gminy Łączna oraz odpowiedź Przewodniczącej 

Rady z dn. 24.08.2020r. Kolejnym pismem z dnia 02.09.2020r. Wojewoda Świętokrzyski 

stwierdza nieważność całości ww. uchwały. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, zmiana Nr 4 to zmiana terenów  

Pana Piwowarczyka. Poprawki do tej uchwały zostały już przygotowane przez urbanistów, 

będą wprowadzone i będziemy jeszcze raz podejmować tą uchwałę. 

Wiceprzewodniczący Rady p. Andrzej Wisowaty – kolejne pisma wpływające do Rady 

Gminy: 

- z dn. 01.10.2020r. Urząd Marszałkowski Kielce, pismo dotyczące tworzenia i wspierania 

Gminnych Rad Seniorów, 

- z dn. 06.10.2020r. Komenda Powiatowa Policji w Skarżysku-Kamiennej – dwa pisma z 

prośbą o dofinansowanie tj. zabezpieczenie środków finansowych w budżecie gminy 2021:  

na zakup radiowozu i ponadnormatywne służby patrolowe na terenie gminy Łączna, 

- z dn. 13.10.2020r. Zakład Gospodarki Komunalnej w Łącznej, prośba o dokonanie zmian w 

planie wydatków budżetowych. 

Radny Wykrota – zwrócił się do Wójta Gminy, w sprawozdaniu wspominał pan o piśmie dot. 

rozbudowy oczyszczalni ścieków, jakie będą następne kroki w tym zakresie ze strony Urzędu 

Gminy. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – zabrał głos, wystąpimy do 

Marszałka Województwa Świętokrzyskiego o aneksowanie umowy o dofinansowanie aby 

zabezpieczyć czas na realizację zadania, ponieważ uciekło nam dwa i pół roku.  

Radny Ledwójcik – zapytał, jak długo może potrwać odpowiedź od Marszałka. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, jest to potężna i kosztowna inwestycja, 

najważniejszym elementem jest zmiana technologii oczyszczania ścieków. Wszystko 

pozostaje w tym obszarze co jest dzisiaj. Zwiększymy przepustowość oczyszczalni aby mieć 

możliwość w przyszłych latach skanalizowania kolejnych miejscowości. Zrobimy wszystko 

żeby wykorzystać środki przeznaczone gminie. Inwestycje mają być zrobione do 2022r. 

jednak władze wojewódzkie ale i kraju zdają sobie sprawę z obecnej sytuacji i z tego że 

konieczne będą przesunięcia terminów. Inwestycja rozbudowy oczyszczalni ma być w 

formule „zaprojektuj i wybuduj”. Firma, która wygra przetarg zrobi projekt na podstawie 

Programu funkcjonalnego opracowanego przez nas, uzyska pozwolenie na budowę i  

wykona modernizację.  

Radny Nyga – zabrał głos, Wójt chce wykonać oczyszczalnię dla przyszłych pokoleń ale teraz 

mamy pandemię i zamiast pomyśleć o ludziach jak ich zabezpieczyć, ma pan to gdzieś. Na 

wczorajszej sesji powiatu były przeznaczone pieniądze na walkę z koronawirusem. Dostał 

pan 10 700 zł, najmniej ze wszystkich gmin z powiatu skarżyskiego. Suchedniów dostał  

100 tys. zł. Za te pieniądze można było zakupić więcej środków ochrony aby je rozdać.  

Poza tym nie wiedziałem, że Gmina Łączna ma tak biednego Wójta. W gazecie 

przedstawione są informacje dot. oświadczeń majątkowych skąd wynika że Wójt nie ma 

oszczędności, domu, gospodarstwa rolnego itp.  

Moje pytanie jest, dlaczego tylko o takie małe dofinasowania występuje Wójt na walkę z 

koronawirusem. 
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Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zwrócił się do radnego Nygi, nie dostaliśmy 

zaproszenia na sesję Rady Powiatu, my też ograniczyliśmy obecność osób z zewnątrz na sesji. 

Są gminy, które mają 12 tys. mieszkańców, a my 5 200 mieszkańców to czy takie same 

pieniądze się przyznaje gminom. Natomiast w oświadczeniu majątkowym wpisuję wszystko 

to co powinienem wpisać. 

Radny Chaba – zwrócił się do radnego Nygi, sprawami finansowymi zajmuje się Urząd 

Skarbowy. Złożył podziękowanie dla wszystkich, którzy przyczynili się do tego że 

modernizacja oczyszczalni rusza i że dofinansowanie na ten cel nie przepadnie. Prosiłem o 

pomieszczenie dla Rady Gminy, jeśli w tym budynku nie ma miejsca, czy nie da się 

wygospodarować pomieszczenia w straży żeby radni mogli się tam spotykać.  

Zapytał co dalej w sprawie skargi mieszkańców Występy i Gozdu na działalność strzelnicy. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, w temacie strzelnicy doszło do 

pewnych ustaleń na komisji. Wójt Gminy nie wydaje pozwolenia na strzelnicę tylko zgodę na 

Regulamin strzelnicy. Zgodnie z prawem tylko tyle Wójt może zrobić. 

Radny Chaba – zwrócił uwagę, gdyby nie wydał Pan dokumentu to nie byłoby strzelnicy. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, żeby móc odmówić podpisania 

Regulaminu strzelnicy muszę mieć podstawy. Nie było takich podstaw. W wyniku spotkania 

na komisji właściciel obiecał, że wprowadzi ograniczenia i z tego co wiem wprowadził. 

Sekretarz przybliży temat, ponieważ właściciel zwrócił się do nas z pewnym pismem. 

Radny Chaba – zabrał głos, właściciel strzelnicy zobowiązał się do podwyższenia 

kulochwytów, czy było to sprawdzane. Strzelanie jest, chociaż w niedziele nie strzelają. Czy 

ktoś z urzędu sprawdził czy zostało zrobione to co było ustalone. 

Radny Ledwójcik – zabrał głos, byłem tam osobiście sprawdzić poziom hałasu. Słyszałem i 

nie jest to przyjemne. Byłem również pod strzelnicą, miały być podwyższone kulochwyty ale 

nic nie zostało zrobione. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – poinformował, właściciel strzelnicy dwa miesiące 

temu wystosował pismo do urzędu o przesunięcie terminu wykonania zaleceń z propozycją do 

końca grudnia br. Otrzymał odpowiedź, że urząd wyraża zgodę na przedłużenie wykonania 

kulochwytów. W piśmie właściciel zobowiązał się również do korzystania z broni o 

porównywalnym hałasie do karabinka sportowego kbks. Przychyliliśmy się również do tego. 

Poczekajmy do końca roku i po tym czasie wszystko sprawdzimy. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, odbyłem spotkanie z właścicielami 

strzelnicy i pokazano mi badania hałasu przeprowadzone podczas strzelań w różnych 

odległościach od strzelnicy. Badania i pomiary są do wglądu. Nie twierdzę, że to nie jest 

uciążliwe i jeśli dalej tak będzie to będziemy szukać rozwiązań. 

Radna Piwowar – zwróciła się do Wójta Gminy, wspomniał pan o spotkaniu nt. drogi Jaśle, 

jakie decyzje zostały podjęte. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, składaliśmy wniosek o dofinansowanie. 

Jeśli środki nam na to pozwolą to spróbuję ten krótki odcinek jeszcze w tym roku 

zrealizować. 

Radny Mendak – zadał pytanie odnośnie podania składanego przez mieszkańca Klonowa 

dotyczącego nieruchomości zajętej pod drogę. 

Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – odpowiedział, mapy dla mieszkańców składających 

podanie wykonywała geodetka, z którą rozmawiałem o zaistniałej sytuacji. Okazuje się, że 

był sporządzony projekt położenia nawierzchni asfaltu na istniejącej drodze w 2013r. ale było 

to robione na mapach z ewidencji gruntów z 1962 roku. Na przełomie roku 2015-2016r. 

weszła mapa numeryczna gdzie droga istniała w takiej postaci jak była. Był tylko projekt 

położenia dywanu asfaltowego. A przy badaniu map numerycznych okazało się, że pas drogi 

jest częściowo w działce mieszkańców. Nie możemy winić Starostwa ani gminy. To kwestia 

niedokładności. Wydział Techniczny podjął próby opracowania operatu jaka jest wartość tego 
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pasa gruntu. Z tego co jest mi wiadome mieszkańcy na bieżąco informowani są o postępach w 

tej sprawie. Może się okazać, że ten pas który jest w działce mieszkańców już w tym czasie 

był własnością skarbu państwa.  

Radny Mendak – zapytał, może na podstawie tych map i metrów trzeba zmniejszyć podatki. 

Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – odpowiedział, na pewno w tym kierunku pójdą 

starania gminy. Zajęta część gruntu mieszkańców zostanie wyceniona obiektywnie. To jest 

umiejscowione na wysokiej skarpie, która nie miałaby żadnego rozsądnego przeznaczenia 

gospodarczego. Różnica wg. wyliczeń geodetki to łącznie ok. 180-190 m. Nikt nie zmieniał 

pasa drogowego. Prace dalej trwają. 

Radny Chaba – zabrał głos, pod petycją odnośnie strzelnicy podpisało się ok. 200 

mieszkańców. Wiem jaki jest odgłos kbks-u, a jaki broni palnej. Propozycja aby na okres 

dopóki nie podniosą kulochwytów mogli strzelać z broni maksymalnie o kalibrze do 9 mm 

np. makarow. Aby nie było to uciążliwe dla ludzi. Jest to huk, wszystkie zwierzęta zostały 

wypłoszone z tamtego terenu. 

Radny Nyga – zabrał głos nt. pisma dot. kanalizacji, dobrze, że zmodernizujemy 

oczyszczalnię  ścieków to też jest ważne ale mamy pandemię która zagraża życiu ludzi. W 

naszej gminie nie robi się nic żeby ludzi zabezpieczyć, przedsiębiorców np. żeby umorzyć im 

częściowo podatki, przekazać środki do dezynfekcji, maseczki. Budowa kanalizacji jest 

ważna ale ludzie nie będą mieli za co płacić. 

Radny Ledwójcik – zwrócił się do radnego Nygi, chce pan przekazać środki ochrony 

osobistej firmom które są zamknięte. Nie widzę celu. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Ad  10 a) 

Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany uchwały nr XI/64/2019 RADY GMINY ŁĄCZNA  

z dnia 3 września 2019 r. w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego prowadzonej w 

formie opiekuńczej przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Łącznej. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Wiceprzewodniczący Rady  wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXIV/132/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 października 2020r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 10/10 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad. 10 b) 

Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady 

Gminy Łączna, ustalenia składu osobowego oraz określenia przedmiotu działania 

poszczególnych komisji. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Wiceprzewodniczący Rady  wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXIV/133/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 października 2020r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 10/10 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  10 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Łącznej. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Wiceprzewodniczący Rady  wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXIV/134/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 października 2020r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 10/10 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  10 d) 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę NR XIX/108/2020 Rady Gminy Łączna z dnia  

24 czerwca 2020 roku w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki opłaty podwyższonej. 

Wiceprzewodniczący Rady p. Andrzej Wisowaty – zabrał głos, moja propozycja z komisji 

połączonych jest aby zmniejszyć stawkę za odbiór śmieci na kwotę 23 zł odpady segregowane 

bez kompostownika, i stawka 69 zł za niesegregację odpadów czyli trzykrotność stawki 

segregowanej. 

Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – poinformował, ze względu na stan prawny wnoszę 

aby uchwała obowiązywała od 1 stycznia 2021r. Nie możemy uchwalić jej z mocą wsteczną 

od 1 października br. gdyż jest to prawo miejscowe i nowe obowiązki. Moglibyśmy 

wprowadzić datę np. od 15 listopada ale system nie przyjmie nam tego, ponieważ opłaty są 

przyjmowane kwartalnie. Wnoszę więc aby uchwała była zmieniona w § 5 na zapis że 

uchwała wchodzi w życie „z mocą obowiązującą od dnia 01.01.2021r.” 

Radny Nyga – zapytał, co z długiem za śmieci, skąd urząd weźmie pieniądze skoro na chwilę 

obecną są zaległości. Wójt powiedział, że nie podpisze żadnego dokumentu jak nie będzie 

pieniędzy, a teraz podwyżka będzie dopiero od 1 stycznia 2021r. 
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Wiceprzewodniczący Rady p. Andrzej Wisowaty – proszę o naniesienie poprawek na projekt 

uchwały: 

- w podstawie prawnej werset 4 - Dz. U. z 2019 dopisać: „r.”,  

- § 1 pkt. 1 po kwocie uzupełnić zdanie: „miesięcznie od osoby zamieszkującej daną 

nieruchomość”, 

- § 1 pkt. 2 po kwocie uzupełnić zdanie „miesięcznie od osoby zamieszkującej daną 

nieruchomość”. 

Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik – odpowiedziała radnemu Nydze, z budżetu gminy.  

Na dzień dzisiejszy już z budżetu gminy dołożyliśmy 82 tys. zł i dalej będziemy musieli 

dokładać. Czyli zamiast ze środków uzyskanych za odpady zapłacimy z dochodów gminy. 

Radny Wykrota – zabrał głos, w 2021r. jak podwyżka wejdzie w życie to te pieniądze 

będziemy musieli oddać do budżetu. Dla mnie to jest pożyczka, skoro nie można z budżetu 

gminy dofinansowywać śmieci. 

Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik – odpowiedziała, trudno powiedzieć jaki będzie rok 2021 

jeśli chodzi o gospodarowanie odpadami, odpłatność i ściągalność. Faktury musimy 

wykonawcy zapłacić. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, to co wczoraj wyjaśnialiśmy na komisji 

jest prawdą. Budżet zamyka się 31 grudnia, nie ma czegoś takiego jak pożyczka z budżetu 

gminy do dopłaty za gospodarowanie śmieciami. Ustawa mówi wyraźnie, że gmina nie może 

przeznaczyć środków z podatku śmieciowego na nic innego niż na gospodarowanie 

odpadami. Jeśli nie zapłacilibyśmy faktury to kara dla Wójta jest nieporównywalne większa 

niż dopłata z budżetu gminy. Pandemia spowodowała, że wiele samorządów musi dokonywać 

zmian w swoich budżetach. Mieliśmy tą uchwałę podejmować we wrześniu dlatego prosiłem 

o zweryfikowanie zapisów dot. terminu wejścia w życie uchwały. Wprowadziliśmy teraz 

korektę, ponieważ gdybyśmy przyjęli w takiej formie jaka była podana to nie skutkuje ona 

względem prawnym dla mieszkańców. Rozliczenie kwartału jest do 15 listopada br. i nie 

mieści się to w terminie wejścia w życie uchwały. Jeśli dopłacimy pieniądze z budżetu gminy 

to siłą rzeczy jakaś inwestycja w gminie zostanie niezrealizowana. 

Radny Nyga – zaproponował, może budowa parkingu przed gminą i przeznaczyć te pieniądze 

na śmieci. 

Radny Mendak – zapytał, czy stawka 23 zł plus 3 zł dla odpadów segregowanych bez 

kompostownika zabezpieczy budżet na śmieci. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, wyliczenia opieramy na konkretnych 

wielkościach i ilości ton śmieci wyprodukowanych przez mieszkańców. 

Radny Mendak – zauważył, jeśli podejmiemy uchwałę na kwoty 20 zł segregacja z 

kompostownikiem  

i 23 zł segregacja bez kompostownika, a nie zabezpieczy to budżetu to gmina znowu będzie 

dopłacać. A jeśli podejmiemy uchwałę na kwoty 23 zł segregacja z kompostownikiem i 26 zł 

segregacja bez kompostownika i jeśli zostaną pieniądze przy takich stawkach to kolejną 

uchwałą możemy je obniżyć. Myślę, że trzeba się nad tym zastanowić. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział radnemu Mendakowi, tak. 

Radny Nyga – zabrał głos, wczoraj na komisji był wniosek trzymajmy się tego, wątpię że 

obniżymy stawki jak przyjmiemy większe. 

Radny Chaba – zapytał, czy gmina zastanawiała się nad osobami które nie płacą. Co z nimi. 

Wszyscy mieszkańcy płacą za te osoby. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, gmina wyczerpała środki, które zgodnie 

z prawem może zastosować. Wszyscy jesteśmy producentami śmieci, wszędzie są podwyżki 

które wynikają z konkretnych przesłanek. Nie mamy wpływu na mieszkańców ani narzędzi 

wg. których gmina mogłaby wyegzekwować należności. 
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Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – zabrał głos w kwestii ściągalności, nie płacą te osoby 

w stosunku do których nie można zastosować żadnych środków tj. które pobierają zasiłek, 

500 plus albo nie mają żadnego dochodu. Próbujemy zbadać, czy dana osoba gdziekolwiek 

pracuje i będziemy kierowali wniosek do sądu aby ściągnąć należności poprzez egzekucję. 

Te osoby które nie płacą wiedzą że nie można od nich ściągnąć. 

Radny Wykrota – poinformował, przeanalizowałem  sytuację w Podzagnańszczu, są to osoby 

które mają dochody, a czy z renty czy emerytury można ściągnąć. W gazecie, o której 

wspominał radny Nyga są opisani również radni, a może ujawnić tak też tych co nie płacą. 

Radny Ledwójcik – zabrał głos, w tej chwili stoimy przed problemem, że nie będzie 

pieniędzy na faktury na trzy miesiące. Już większość mieszkańców zapłaciła za śmieci do 

końca roku. 

Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik – odpowiedziała, trudno powiedzieć ile będzie wpływów. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Andrzej Wisowaty – przedstawił wniosek: 

W § 1 pkt. 1  ustala się „23 zł miesięcznie od osoby zamieszkującej daną nieruchomość” oraz  

w § 1 pkt. 2  wynosi „69 zł miesięcznie od osoby zamieszkującej daną nieruchomość” 

Następnie poprosił o przegłosowanie. 

Za – 9, przeciw – 1, wstrzymało się – 0/10  obecnych radnych 

Wniosek został podjęty większością głosów. 

 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  poprosił aby nanieść poprawki na projekt uchwały następnie 

odczytał całość uchwały z naniesionymi zmianami i poprosił o przegłosowanie uchwały 

poprzez głosowanie jawne imienne. Wiceprzewodniczący Rady wyczytywał kolejno 

nazwiska radnych, wyczytani radni określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXIV/135/2020 

Rady Gminy Łączna z dn. 29 października 2020r. 

została podjęta większością głosów (za – 9, przeciw – 1, wstrzymał się – 0/10 radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  10 e) 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez właściciela nieruchomości. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Wiceprzewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXIV/136/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 października 2020r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 10/10 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad.  10 f) 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w 

zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Łączna. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Wiceprzewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXIV/137/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 października 2020r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 10/10 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  10 g) 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Łączna. 

Radny Chaba – zabrał głos, wygon oddzielający Gózd, Zaleziankę od Występy i droga 

serwisowa stały się wysypiskiem śmieci. Śmieci niejednokrotnie były sprzątane ale jest to 

samo. Rozmawiałem z Kierownikiem Wydziału Technicznego czy nie można by było 

zamontować kamer, ale czy jednak nie byłoby bardziej opłacalne zatrudnienie dwóch 

pracowników którzy by sprzątali niż firmę z zewnątrz i ZGK.  

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, informowałem ile będzie nas kosztować 

założenie tam monitoringu.  

Radny Chaba – zabrał głos, kamery są po 300 zł myślę, że na te koszty gminę stać. Ja podam 

informację z jakiej firmy i dokładny koszt. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – poinformował, jeśli monitoring ma posłużyć jako 

dowód w sprawie to kamera powinna być zamontowana w takiej rozdzielczości która pozwoli 

również w nocy rozpoznać twarz. Na kamerze się nie kończy, ponieważ trzeba mieć nagrania 

i trzeba mieć również na czym zamontować kamery. Musimy mieć dostęp do zasilania. 

Założenie atrapy nie przyniesie efektów o które chodzi. Po przeliczeniu okazało się, że taniej 

będzie zatrudnić dwie osoby do sprzątania. I należy je zatrudnić. 

Radny Ledwójcik – zabrał głos, Lasy Państwowe montują fotopułapki gdzie koszt to  

250-700 zł, czy to duży koszt. Nie trzeba wifi ani prądu, wystarczy bateria. Można spróbować 

takich rzeczy.  

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, spróbujemy. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Wiceprzewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXIV/138/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 października 2020r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 10/10 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad.  10 h) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2020 rok. 

Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik – prosiła o naniesienie poprawek w projekcie uchwały,  

w Załączniku Nr 7 w wierszu 5 dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych 

poprawa na zapis: „wkład własny na zakup aparatu powietrznego” zamiast „ wkład własny za 

zakup pompy szlamowej”. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Wiceprzewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXIV/139/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 października 2020r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 10/10 radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  10 i) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 

2020-2028. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Wiceprzewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXIV/140/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 29 października 2020r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 10/10 radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  11. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna: 

- z dnia 29 lipca 2020r. 

Wiceprzewodniczący Rady – do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag, proszę  

o przegłosowanie protokołu z dnia 29 lipca 2020r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

(za – 10/10 radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

- z dnia 5 sierpnia 2020r. 

Wiceprzewodniczący Rady – do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag, proszę  

o przegłosowanie protokołu z dnia 29 lipca 2020r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

(za – 10/10 radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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- z dnia 28 sierpnia 2020r. 

Wiceprzewodniczący Rady – do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag, proszę  

o przegłosowanie protokołu z dnia 29 lipca 2020r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

(za – 10/10 radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.  12. 

Zakończenie obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady  stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział zamknął XXIV–e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji  

2018-2023. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

           Protokół sporządziła         

                                     Andrzej Wisowaty 

           Magdalena Chmiela  
 

 


